

## Disclosure Resignation of the Deputy Chairman

## إفصاح استقالة نائب رئيس مجلس الإدارة

Reference is invited to the Royal Decree issued on the 5<sup>th</sup> of July 2020 whereby Mr. Abdullah Salim Al Harthi was appointed as the undersecretary for the ministry of Finance.

بالإشارة إلى المرسوم السلطاني الصادر بتاريخ 5 يوليو 2020م بتعيين الفاضل/ عبد الله بن سالم بن عبد الله الحارثي وكيلاً لوزارة المالية.

The Board of Directors of Sohar International Bank SAOG would like to announce that Mr. Abdullah Salim Al Harthi, who held the position of Deputy Chairman, resigned from the Board on the 5<sup>th</sup> of July 2020 and Board accepted his resignation and is wishing him every success in his new position.

يود مجلس إدارة بنك صحار الدولي ش م ع ع أن يعلن أنّ الفاضل/ عبد الله بن سالم بن عبد الله الحارثي والذي شغل منصب نائب رئيس مجلس الإدارة قد تقدّم باستقالته من عضوية المجلس بتاريخ 5 يوليو 2020م، وقد وافق المجلس على قبول استقالته متمنياً له كل التوفيق في مهمته الجديدة.

The Board of Directors will consider appointing a replacement as per the constitutional documents of the Bank and the applicable laws.

سيقوم مجلس الإدارة بالنظر في تعيين بديل وفقاً للنظام الأساسي والقوانين السارية .

